
 

 

 

Zápis z kolegia děkanky HF JAMU dne 25. 9. 2023 
 

Přítomni: doc. MgA. Jana Goliášová, prof. MgA. Jindřich Petráš, PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., 
doc. Jurij Likin, Ing. Jana Vondráčková 
 
Omluveni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D. 
 
Hosté: doc. Mgr. Richard Fajnor, MgA. Kateřina Polášková, Ing. Jakub Tabas, Ph.D., Ing. Kateřina 
Kopecká 
 

 
 

1. Informace doc. Goliášové: 
- 2 ukrajinští studenti neudělali zkoušku z českého jazyka, bylo jim ukončeno studium (Lex 

Ukrajina). 
- Úvazky jednotlivých kateder v přípravě, kariérní plány rovněž, proděkanka je s vedoucími 

kateder v kontaktu. 
 

2. Informace Dr. Lyka: 
- Připomenutí Mezinárodní konference HF JAMU JAMUsica, která proběhne v termínu 

8.– 9. listopadu 2023; uzávěrka přihlášek je do 8. října. 
- Proběhne evaluace volitelného on-line předmětu amerického pedagoga The Persuasive 

Role of Music in the Commercial. 
 

3. Informace doc. Jurije Likina: 
- Informoval o cestě pror. Indráka a pror. Medka do USA. 
- Byla předána informace z jednání s pror. Indrákem o přípravách strategických partnerství 

na příští období. 
- Ocenil úspěch studentů Čechová, Kubů, Menkov na festivalovém koncertu v Cagliari. 

Zároveň informoval o nabídce vystoupení s tímto koncertem na konferenci DZS v Brně 
21. 11. 2023. KD nominuje dechové trio. 

- Aktualizace kontaktů s UVŠ v Maďarsku a Polsku.  
- Proděkan sdělil zkušenosti z projektu Blended intensive program v Cagliari – 7 evropských, 

akademií, 40 studentů. Vysoké hodnocení studentů HF. Nabídka další spolupráce. 
 

4. Informace prof. MgA. Petráše: 
- KD se seznámilo s podnětem doc. Horáčkové ohledně univerzity 1. věku.  
- 21. listopadu vystoupí na zahájení mezinárodní konference CZEDUCON Trio dechových 

nástrojů. 
- 27. 9. Dramaturgická rada. 
- 26. 9. 2023 se v DNO uskuteční Večer katedry tance HAMU. 

 
5. Informace Ing. Vondráčkové: 

- Informace z KR: 
o „Betlémská kaple II“ v Praze – debata nad budoucností VVŠ, bude připraven 

materiál pro 4 UVŠ.  
o Schůzka fundraising – analýza nadačních fondů za účasti rektora, tajemnic, 

kvestorky a prorektora. 
o Benefiční koncert 7. 12. v DnO pro sponzory (45 minut) – cílem je získat 

udržitelné zdroje pro Grant Rudolfa Firkušného. 
o 19. 9. proběhlo jednání vedení JAMU s odbory – kolektivní smlouva. 



 

 

 

o Podzimní běh JAMU proběhne 12. 10. od 16:00 v Kamenné kolonii. 
- Zahájení ak. roku 2. 10. ve 14.30, aula, vystoupí Ondřej Sejkora, vítěz MSLJ v oboru 

kontrabas. 
- Proběhla schůzka VK, hlavní témata – OP JAK, odměny za RUV, elektronické dovolenky, 

el. klíče. 
- Rýsuje se spolupráce s operním festivalem Znojmo a s operním festivalem v Litomyšli. 
- Otevírací doba HF platí dle schváleného prázdninového režimu, od 1. 10. bude otevřeno 

dle normálního režimu, 28. 10. bude zavřeno.  
- Proběhlo školení pro administrativu k problematice AI. 
- Otázka kompenzace poplatků spojených s habilitačním a jmenovacím řízením bude 

řešena na příštím KD. 
- Vstup do ústřední spisovny – pokyny byly předány na vrátnici. 
- Proběhl pracovní pohovor se zájemcem o místo údržbáře. 
- Seznam znalců bude projednán na dalším kolegiu. 
- KD diskutovalo o řešení cestovních náhrad v rámci spolupráce mezi HF JAMU a HAMU 

v komisích, uměleckých radách atd. 
- Mimořádná stipendia 3 studentkám spojena s realizací MSLJ (zdroj 1690). 
- Seznámila KD s návrhem, který předložila zastupující vedoucí KHP Mgr. Ježková – získat 

akreditaci IPMA D, která by umožnila studentům KHP získat mezinárodně uznávanou 
certifikaci pro projektové řízení – akreditace stojí 15 tis. bez DPH – bude znovu   
 

6. Informace MgA. Poláškové, Ing. Kopecké, Ing. Tabase, Ph. D.: 
- Byl projednán Zápis z jednání z rektorátu a Harmonogram přípravy projektů. ESF 

harmonogram byl připomínkován, ERDF harmonogram bez staveb byl z důvodu 
předpokládaných stavebních úprav zamítnut, ERDF harmonogram se staveb. úpravami byl 
s drobnou úpravou odsouhlasen. Ing. Tabas odešle kompletní harmonogramy na rektorát. 

- Bylo navrženo implementovat nové Značení budovy mj. Braillovým písmem do projektu 
ERDF – SP. 

- Proběhla diskuze, zda by uvažovaný Welcome office neměl být realizován na úrovni 
JAMU, s umístněním např. na Astorce.  

- Byla řešena potřeba skladovacích prostor, jejich neprůchodnost projekty.  
- Požadavky na stavební úpravy musí odejít do 30. 9.  
- Aktuální seznam požadavků na stavební úpravy vhodné do projektů ERDF:  

• Rozšíření vstupních dveří komorního sálu. 
• Přednášková místnost 205 - rozšíření zásuvek pro studenty (vč. rekonstrukce 

elektroinstalace – hl. přívodu do místnosti), klimatizace místnosti, obměna 
stávajícího osvětlení a možnosti stmívání. 

• Klimatizace učeben 116/0 (AVS) a 115 (KKMT), suterén (server/cisco), schodiště 
(server/cisco). 

• Klimatizace učeben č. 211, 212, 213, 214 a 215 (KDN). 
• Klimatizace učeben č. 06, 06A (KHP), 109, 110, 111, 112. 
• Úprava akustiky místnosti č. 213 (KDN) – závěsy. 
• Posunutí dělící příčky místností č. 213 a 214 + 211 a 212 – změna velikosti 

učeben (KDN). 
• Zdvojení a zvuková izolace dveří do místnosti 115 (nově KKMT) + 012 (nově 

varhany). 
• Zvuková izolace učebny 07 (KSN). 
• Zvuková izolace učeben S32 a S33 (KJI). 
• Zvuková izolace učeben 110 a 109 (šatna). 
• Welcome Office – vybudovat v přízemí místo skladu. 



 

 

 

• WC v 2. patře pánské – předělat na WC pro invalidy. 
• Přestavba Music Labu na učebny a Welcome Office. 
• Nová učebna pod druhou stranou parkoviště (ekvivalent učeben KBN S20/21). 

 
 

 
Příští řádné KD proběhne v pondělí 9. 10. 2023 v 9:30. 

 
 

 

Zapsala     Verifikovala 
Ing. Tatiana Himerová     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 
     děkanka HF 


